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Abstract (en)
To cut sheets (1) out of a web of material (2) precisely in terms of register and format, two separate transverse cutters (39, 40) are provided directly
one after the other in the running direction (11), which cutters, in mutual dependence as well as in dependence on the web-length measuring
system of an upstream drawing-in device (47), firstly cut the leading end of the web of material (2) in one plane (42) and directly afterwards separate
the trailing end of the sheet (1) from the web of material (2) in a further plane (41). The length of the sheets (1) can thus be maintained with high
precision at a high operating speed. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur register- bzw. formathaltigen Heraustrennung von Blattlagen (1) aus einer Materialbahn (2) sind in Laufrichtung (11) unmittelbar hintereinander
zwei gesonderte Querschneider (39, 40) vorgesehen, die in gegenseitiger Abhängigkeit sowie in Abhängigkeit vom Bahnlängen-Meßsystem eines
vorgeschalteten Bahneinzuges (47) zuerst das vordere Ende der Materialbahn (2) in einer Ebene (42) beschneiden und unmittelbar darauf das
hintere Ende der Blattlage (1) in einer weiteren Ebene (41) von der Materialbahn (2) trennen. Dadurch kann bei großer Arbeitsgeschwindigkeit die
Länge der Blattlagen (1) mit hoher Genauigkeit eingehalten werden. <IMAGE>
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